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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell a vízfogyasztást csökkenteni az egészségügyi
intézményekben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  napokban  jelent  meg  a  sajtóban  az  a  hír,  mely  szerint  vízcsapok,  zuhanyzók,  WC-k
vízfogyasztását csökkentheti egy cég a magyar kórházakban, majdnem egymilliárd forintért.

A közbeszerzésen egyetlen cég az EZRT-AquaSave Finance Kft. indult és nettó 937 millió forintot
költhet el vízfogyasztás-csökkentő berendezések felszerelésére.

Nem teljesen világos, hogy az amúgy is az adósságokba belefulladó kórházaknál miért kell még
tovább  rontani  az  amúgy is  vérlázítóan  szinvonaltalan  szolgáltatásokon.  Kérem ezért  Miniszter
Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre!

- Miért kell a vízfogyasztást csökkenteni az intézményekben?

- Létezik-e olyan felmérés mely alapján ez érdemi spórolást eredményezne az intézményeknél?

- A kormány miért nem ír ki közbeszerzést annak érdekében, hogy minden intézményben legyenek 
készfertőtlenítő berendezések?

- Milyen referenciái vannak a nyertes pályázónak?

Tisztelettel,

Szabó Tímea (Párbeszéd)


